
Αθήνα, 3 Απριλίου 1998

Για το θέμα πυλώνων Κρυονερίου, παρεκάλεσα τον κ. Βηλαρά και 
συνέταξε το επισυναπτόμενο κείμενο, που είναι σε γνώση και του 
Παπαδη μητριού.

Για την έκδοση της απόφασης έγιναν, πρωτοφανώς, τέσσερις διασκέψεις, 
απέχουσες τρομακτικά μεταξύ τους (18-1-96, 30-1-97, 22-10-97).

Αντί επανάληψης, υπογραμμίζω στο σημείωμα τις αβελτηρίες - ευθύνες 
της ΔΕΗ και της Διοίκησης.

Τέτοια θέματα δεν επιτρέπεται να κολλάνε, και αν σκοντάφτουν κάπου, 
πρέπει έγκαιρα να παρεμβαίνουμε. Συχνά, ο Λαλιώτης, όποτε έχει 
εκκρεμότητες στο ΣτΕ (και έχει πολλές και σημαντικές), ενοχλεί εμένα, 
υποθέτω και τον Παπαδημητριού, για να παρέμβουμε, όσο μπορούμε, για 
τη συντόμευση τουλάχιστον των διαδικασιών και το κάνουμε συχνά 
επιτυχώς. Όποιος Υπουργός έχει πρόβλημα, ο ίδιος ή εποπτευόμενος 
φορέας, πρέπει έγκαιρα να το βάζει σε κάποιο τραπέζι συναρμοδίων, για 
το ξεκόλλημα. Ο πολίτης, και ορθώς, δεν νοιάζεται ποιος φταίει, 
νοιάζεται που ζημιώθηκε ή ταλαιπωρήθηκε. Εκεί, εκτιμά την ικανότητα 
της Κυβέρνησης, να προλαβαίνει.....

Δεν ξέρω αν ήταν σωστό που η Βάσω (ξανα)πήρε πάνω της τις ευθύνες 
της Διοίκησης της ΔΕΗ. Οι Μπιρδιμίρης - Παπαθανασίου ήταν άφαντοι 
τις ημέρες της ταλαιπωρίας των πολιτών. Αυτή η Διοίκηση κλείνει 
πενταετία, είναι βεβαρημένη και ακατάλληλη να οδηγήσει στην 
απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας.

Είναι βέβαιο, πως η Βάσω θα κλωτσήσει σε οποιαδήποτε σκέψη 
αλλαγής.



Μήπως στο προσεχές Υπουργικό Συμβούλιο πρέπει να πείτε κάτι γενικό 
για τη διαδικασία «απεμπλοκής» από εμπλοκές που παρουσιάζονται;
Δηλ. να υποχρεώνονται οι Υπουργοί και οι φορείς να καταθέτουν σε 
κάποιο όργανο κυβερνητικό, τις σημαντικές εμπλοκές που 
δημιουργούνται στον χώρο ευθύνης τους, ώστε έγκαιρα να γίνονται οι 
αναγκαίες παρεμβάσεις.

Θα μπορούσαν να αναφέρονται σε σας και σεις να φροντίζετε περαιτέρω. 
Έτσι, οι Υπουργοί δεν θα έχουν δικαιολογίες.

Υ.Γ. Το σημείωμα είναι στα χέρια μου από τις 30-3. Δεν σας το έδωσα 
λόγω παρεμβολής της κρίσης Ο.Α.


